



香港學界體育聯會

HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田迎密村街七號地下及二樓 GF & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

Head Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

HK Island & Kin Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk

N. T. Office

Room 102
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821
E-mail: regional@hkssf.org.hk

External Office

Room 201
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525
E-mail: external@hkssf.org.hk

2016 - 2017 年度全港小學校際五人手球比賽

此函通知本年度全港小學校際五人手球比賽將於 2017 年 2 月下旬及 3 月上旬在源禾路體育館舉行，歡迎會員學校報名參加。

有關比賽詳情及報名表格可於學體會網頁上瀏覽及下載 (www.hkssf.org.hk - 全港小學校際比賽 - 全港小學校際五人手球比賽)。如有興趣參加的學校，請於 2017 年 1 月 24 日或以前填妥報名表格，並連同劃線支票寄交回香港學界體育聯會。

如有任何查詢，歡迎致電 2711 9182 與本會職員張偉貞小姐聯絡。

香港學界體育聯會 謹啟

致：各小學會員學校校長

日期：2017 年 1 月 10 日

All Hong Kong Inter-Primary Schools Handball Competition 2016 - 2017

This is to inform that the All Hong Kong Inter-Primary Schools Handball Competition 2016 - 2017 will be held in Yuen Wo Road Sports Centre in February and March 2017. All member schools are welcomed to participate.

Detailed information and entry form of the competition can be browsed and downloaded from the HKSSF's web-site (www.hkssf.org.hk - *All Hong Kong Inter-Primary Schools Competitions - All Hong Kong Inter-Primary Schools Handball Competition*). Completed Entry Form with the entry fee must be returned to the Hong Kong Schools Sports Federation on or before 24th January 2017.

For any enquiries, please free feel to contact Ms Cheung Wai Ching at 2711 9182.

Hong Kong Schools Sports Federation

To：Principals of All Member Primary Schools

Date: 10 January 2017